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مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی با اکبر زنجانپور، بازیگر و کارگردان 
پیشگام تئاتر کشورمان دیدار و گفت وگو کرد. 
کاظم نظری با حضور در منزل اکبر زنجانپور با 
این هنرمند دیدار و گفت وگو کرد. در این دیدار 
رضا بصیرت مدیرعامل انجمن هنرهای نمایشی 
ایران نیز نظری را همراهی می کرد. بخشی از 
این دیدار به بیان خاطرات هنری اکبر زنجانپور 
و خاطرات دوران دانشجویی کاظم نظری و اتابک 
نادری که از دانشجویان این هنرمند بودند، سپری 
شد و در بخش دیگر هم این هنرمند پیشکسوت 

به بیان آسیب ها و نقاط قوت و ضعف تئاتر و 
ارائه نظراتی برای بهبود شرایط تئاتر پرداخت. 
همه گیری  از  پیش  وی  زنجانپور،  گفته  به 
کرونا درصدد آماده سازی نمایشی برای اجرا 
در مجموعه تئاترشهر بوده است که این اقدام 
همچنان بی نتیجه مانده است. بر این اساس، 
در نظر گرفته شد تا با توجه به برنامه ریزی های 
اجرایی مجموعه تئاترشهر و پس از برگزاری 
جلسه ای بین سیدمحمدجواد طاهری، مدیریت 
مجموعه با این هنرمند پیشکسوت، فضا و زمان 
مناسبی برای اجرای این اثر نمایشی در نظر گرفته 

شود. این بازیگر و کارگردان پیشکسوت تئاتر 
کشورمان با بیان اینکه این دیدارها و جلسات 
بسیار مفید و کارگشاست، اظهارکرد: بعد از این 
دیدار انرژی مثبت و حال خوبی دریافت کردم و 
امیدوارم این دیدارها ادامه دار و نتیجه بخش باشد. 
در پایان این جلسه پیشنهاد شد، جشنواره های 
استانی کشور که پیش از آغاز چهل و یکمین 
جشنواره بین المللی تئاتر فجر در سراسر کشور 
برگزار می شود با پیامی از سوی اکبر زنجانپور 
بازیگر، کارگردان و مدرس پیشکسوت تئاتر 
افتتاح شود. این ملاقات اولین برنامه از دیدار 
مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی با هنرمندان پیشکسوت عرصه تئاتر بود 
که از این پس با هدف تکریم و تسهیل فعالیت های 
هنرمندان پیشکسوت این عرصه انجام گرفت. 
مدیر کل هنرهای نمایشی، در نظر دارد تا طی 
برنامه ریزی های انجام شده به صورت هفتگی و 
منظم به دیدار با پیشکسوتان و استادان عرصه 
تئاتر بپردازد. براساس اعلام اداره کل هنرهای 
نمایشی این دیدارها با توجه به رویکرد دولت 
جدید و تاکید وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، معاون 
امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی مبنی 
بر توجه و تکریم هنرمندان پیشکسوت به عنوان 
ثروت و سرمایه اصلی ما در جهت تحقق عدالت 
فرهنگی و لزوم استفاده از نظرات این عزیزان 
در حوزه سیاست گذاری عرصه فرهنگی صورت 

می گیرد.

»سایه« نقش مهمی در 
زندگی هنری ام  داشت

 در دیدار مدیرکل هنرهای نمایشی مطرح شد

اکبرزنجانپوربهتئاتربازمیگردد

دبیر نوزدهمین جشنواره بین المللی نمایش 
عروسکی تهران- مبارک با اعلام خبر افزایش 
۴۰ درصدی متقاضیان حضور در جشنواره امسال 
نسبت به دوره گذشته، جزئیات مراحل انتخاب 
آثار را تشریح کرد. هادی حجازی فر گفت: در 
این دوره از جشنواره  ۵١٣ اثر برای رقابت در 
بخش های مختلف ثبت نام کرده اند که این آمار 
نسبت به آثار ثبت نامی در دوره گذشته جشنواره 
که ٣۶۶ اثر بوده اند، افزایشی ۴۰ درصدی را نشان 
می دهد و ما را به داشتن جشنواره ای رقابتی 
و پویا امیدوار کرده است. به گفته حجازی فر، 
از مجموع آثاری که برای حضور در جشنواره 
نمایش عروسکی امسال ثبت نام کرده اند، ١۶7 

نمایش مربوط به بخش آثار نمایشی مخاطب 
بزرگسال، 2١9 اثر برای رقابت در آثار نمایشی 
با مخاطب کودک، نوجوان و خانواده  و ١27 اثر 
هم برای رقابت در بخش فضای باز اعلام آمادگی 
کرده اند. دبیر نوزدهمین جشنواره بین المللی 
نمایش عروسکی تهران- مبارک با اشاره به 
این که ۵۵ درصد کارگردان ها مرد و ۴۵ درصد زن 
هستند، ادامه داد: از لحاظ پراکندگی جغرافیایی، 
نمایندگان ٣۰ استان در جشنواره امسال ثبت نام 

کرده اند
 نحوه بازبینی آثار متقاضی

دبیر نوزدهمین جشنواره بین المللی نمایش 
عروسکی تهران- مبارک در تشریح جزئیات 

بازبینی آثار متقاضی، بیان داشت: بازبینی آثاری 
که ثبت نام کرده اند از طریق ارسال فیلم خواهد 
بود. درباره اینکه چقدر موفق شویم و اینکه چه 
مشکلاتی در مسیر به وجود بیاید، به عنوان دبیر 
جشنواره و به صورت شفاف در روز پایانی آن را 
گزارش خواهم داد. حجازی فر ادامه داد: نکته 
دیگری که همیشه مد نظر ما بوده، این است که نه 
تنها هیچ فرقی بین کارهای ارائه شده به جشنواره 
از تهران و شهرستان ها نیست، بلکه میزان حمایتی 
که از آثار ارسال شده از شهرستان ها می کنیم 
بیشتر از تهران است که برای آن هزاران دلیل 
داریم، چرا که آنها با حداقل امکانات و میزان 

دسترسی کمتر مجبورند بیشتر تلاش کنند. 

  افزایش متقاضیان حضور در جشنواره نمایش عروسکی

 نشست شورای سیاستگذاری تئاتر فجر
 بیشتر آثار »تئاترفجر۴۱« 

تولیدی خواهد بود
دومین نشست شورای سیاست گذاری چهل ویکمین 
جشنواره بین المللی تئاتر فجر برگزار شد. این جلسه با حضور 
کاظم نظری، مدیرکل هنرهای نمایشی و رئیس جشنواره، 
کورش زارعی، دبیر چهل ویکمین جشنواره بین المللی 
تئاترفجر، ایرج راد، بیژن نوباوه، غلامرضا منتظری، علی 
منتظری، تاج بخش فناییان، مینا باقری و حسین مسافرآستانه 
اعضای شورای سیاست گذاری در سالن کنفرانس دفتر 
موسیقی برگزار شد. کاظم نظری ضمن خوشامدگویی به 
اعضای شورای سیاست گذاری چهل ویکمین جشنواره 
بین المللی تئاتر فجر گفت: امیدواریم فراخوان چهل ویکمین 
جشنواره بین المللی تئاترفجر با نگاه کارشناسانه و دقیق شما 
به زودی منتشر شود و به دست علاقه مندان و شرکت کنندگان 
جشنواره برسد. وی درباره مشارکت و حضور فعال استان ها 
در جشنواره چهل ویکم ادامه داد: در اداره کل هنرهای 
نمایشی، استان به استان جلو می رویم و فراخوان را با توجه 
به سیاست گذاری های جدید به دست آ نها می رسانیم. کوروش 
زارعی هم با اشاره به تولید آثار در جشنواره پیش رو گفت: 
طبق جلسه ای که با محمدمهدی اسماعیلی؛ وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی داشتیم بنای جشنواره بر این است که بیشتر 
آثار راه یافته به این دوره تولیدی باشد. دبیر چهل ویکمین 
جشنواره بین المللی تئاتر فجر ادامه داد: جشنواره فجر، 
جشن مردم است و باید میزان شراکت و حضور هنرمندان 
بیشتر شود و به زودی فراخوان جشنواره چهل ویکم را منتشر 
می کنیم. زارعی درباره مشارکت انجمن های نمایش و اداره 
کل  استان های کشور افزود: در آینده با مدیران کل استان ها 
و انجمن هنرهای نمایشی استان ها درباره مسائل استانی و 
بهبودبخشی به اجراها در بخش استانی جلسات صمیمانه ای 
خواهیم داشت. ایرج راد هم گفت: گروه های استانی باید همه 
اجراها را ببینند، نمی شود شب قبل از اجرا بیایند و زود بروند، 
باید برای هنرمندان استانی جلسه و نشست های پژوهشی و 
آموزشی گذاشته شود تا چراغ راهی برای ادامه مسیرشان شود. 
نباید در جشنواره با روح و روان هنرمندان به ویژه هنرمندان 
استانی بازی کنید. ایرج راد در پایان افزود: سال های گذشته 
همه ما عاشقانه منتظر برگزاری جشنواره بین المللی تئاتر 
فجر بودیم، امیدوارم امسال هم شاهد این اتفاق باشیم. علی 
منتظری نیز درباره لزوم مردمی شدن چهل ویکمین جشنواره 
بین المللی تئاتر فجر بیان داشت: جشنواره فجر به عبارتی 
بازتاب فعالیت های تئاتری به علاوه تولیدات فاخر جدید است و 
باید به سمت مردمی شدن برویم. تاجبخش فناییان هم با اشاره 
به حضور بیشتر نمایش های ایرانی به ویژه شبیه خوانی، تعزیه و 
شخصیت مبارک در جشنواره های ملی تاکید کرد. بیژن نوباوه 
هم گفت: همه نمایشنامه ها باید هدف داشته باشند، حتی 
نمایشنامه های کمدی. ما باید رویکردی جدی در محتوای آثار 

تئاتر فجر داشته باشیم. 

 جانی دپ »لویی 
پانزدهم« می شود

 مستندی با موضوع 
کارتن خواب های معتاد

از ساخت مستند  یک کارگردان مستند 
»دورافتاده ها« با موضوع کارتن خواب های معتاد 
خبر داد. میلاد خالقی منش گفت: مدتی است که 
به خاطر حجم زیاد معتادان کارتن خواب در شهر 
و البته در کشور، بنده هایی با نام ماده ١۶ تعبیه 
شده که این گروه از معتادان کارتن خواب بعداز 
اینکه از سطح شهر جمع شدند به آنجا انتقال داده 
می شوند. درواقع بندهای ماده ١۶، بندهایی است 
که به مدت ۶ ماه و به صورت اجباری این افراد را 
نگهداری کرده تا مواد را ترک کنند و در کنار آن 
به این گروه مهارت های شغلی آموزش می دهند 
و بعد از آن این افراد را دوباره آزاد می کنند. وی 
ادامه داد: درواقع می توان گفت که معتادان 
متجاهر کارتن خواب که توسط نیروی انتظامی 
دستگیر شده اند به این بندها انتقال داده می شوند 
تا در طول مدت ۶ ماه مواد را ترک کرده و بعد از 
آن دوباره آزاد می شوند. این کارگردان مستند با 
اشاره به اینکه موضوع فیلم او درباره چند نفر از 
این افراد در بندهای مورد نظر است که هم به 
گذشته و هم با حال این افراد رجوع می شود، 
به گونه ای که چگونگی زندگی این افراد در این 
بندها بررسی شده و اینکه آیا این طرح برای آنها 
فایده ای دارد یا خیر، توضیح داد: در واقع می توان 
گفت، دوربین من همراه این ۴ جوان است که در 
این بندها زندگی می کنند که همراه با مهارت 
آموزی دوران ۶ ماه را می گذرانند. وی ادامه 
داد: این مستند با همراهی »ناجی هنر« ساخته 
شده و سوژه ها نیز بعد از ورود من به این بندها و 
بعد از تحقیقات میدانی، با توجه به ویژگی های 
مناسب تری که داشتند، انتخاب و جلوی دوربین 
رفتند. »دورافتاده ها« به نوعی داستان زندگی 
این افراد است و در حاشیه آن، شرایط این طرح 
نیز مورد نقد قرار می گیرد. خالقی منش گفت: 
مساله ای که وجود دارد این است که اکثر افرادی 
که در این بندها قرار دارند، معتقدند که این کار 
چندان فایده ای ندارد و 9۰ درصد آنها بر این 
باورند بعد از اینکه از این بند خارج شدند دوباره 
موادمخدر مصرف می کنند و در انتظار این لحظه 
هستند، البته معدود افرادی نیز هستند که این 
طرح را مناسب می دانند و آن را به نوعی فرصتی 
برای انقلاب درونی و کنارگذاشتن مواد می دانند.

در پی درگذشت هوشنگ ابتهاج، 
شهرام ناظری هنرمند دستنوشته ای 
را منتشر کرد. وی نوشت: ترانه سرای 
عشق، شاعر بزرگ معاصر »ه. الف. 
سایه« از میان ما رفت ... در سال های 
نقش  سایه  کار  آغاز  و  نوجوانی 
مهمی در زندگی هنری من داشته 
اگر  که  بگویم  قدر  همین  است. 
تایید نورعلی برومند به عنوان استاد 
و تصمیم گیرنده موسیقی ایرانی و 
تشویق و رهنمودهای سایه نبود، 
شاید من هرگز وارد دنیای حرفه ای 
موسیقی نمی شدم و تنها برای دل خود 

می سرودم، می نواختم و می خواندم.«

دپ«  »جانی  از  تصویر  اولین 
با گریمی برای ایفای نقش »لویی 
فیلم  این  شد.  منتشر  پانزدهم« 
رمانتیک تاریخی با عنوان »ژان دو 
باری« درباره روابط عاشقانه شاه 
فرانسه ساخته می شود. این اولین 
نقشی است که دپ پس از شکایت و 
دادگاه وی علیه همسر سابقش امبر 
هرد ایفا می کند. فیلمبرداری »ژان دو 
باری« از پایان ماه جولای در پاریس 
و در منطقه ایل دوفرانس شروع شد و 
بناهایی مانند کاخ ورسای نیز از دیگر 

لوکیشن های فیلم هستند. 


